天文和统计国际研讨会
（2018年10月9日–12日，广州）
第一轮通知
近年来随着越来越多天文设备的投入使用，天文数据以海量的形式呈现，天文数据的后期处理与统计分析对获取天体物理信息变得越来越重要。为促进国内外天文数据统计领域的交流，加强国内外天文同行的合作，我们计划于2018年10月9日到12日在广州市鸣泉居会议中心举办“天文和统计国际研讨会”国际学术会议。
会议报名的方法是填写《会议回执》并发送至yh_yuan@gzhu.edu.cn,邮件主题注明“天文和统计国际研讨会”报名。报名截止日期：9月20日。本次会议不收取注册费,食宿自理。会议具体日程，住宿和交通信息将在后续通知中公布。
 南国的秋季是一年中最好的时节，期待与您相会。
会议组织单位：广州大学物理与电子工程学院
会议科学组织委员会（SOC，以姓氏拼音字母为序）：
Alessandra Brazzale（Italy，意大利）、Alok Gupta (India，印度)、Denis Bastieri（Italy，意大利，合作主席）、Giorgio Picci（Italy，意大利）、Jessi Cisewski（USA，美国）、Jian-Sheng Chen (China, 中国)、Jun-Hui Fan（China, 中国,主席）、Jong-Hak Woo（Koren韩国）、Lucio Angelo Antonelli（Italy，意大利）、Omar Kurtanidze（Georgia，格鲁吉亚）、You-Yuan Zhou (China, 中国)
会议地方组织委员会（LOC，以姓氏拼音字母为序）：
陈泽龙、Denis Bastieri、窦立明、樊军辉（主席）、谭文胜、王洪光、温伟秀、袁聿海、张靖仪
会议地点：广州市鸣泉居会议中心
会议时间：10月9日-12日。  

报到时间：10月9日；离会时间：10月12日
会议联系人以及联系方式：
谭文胜（Tel: 13342885393）
窦立明  (Tel: 17098870571)
袁聿海,（Tel: 13342884508）, yh_yuan@gzhu.edu.cn 

                                                     广州大学物理与电子工程学院                                               
2018年8月20日
天文和统计国际研讨会
（2018年10月9日–12日，广州）
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各位老师和天文同行：
请将会议回执和报告题目在9月20日前发到会议联系人的电子信箱（yh_yuan@gzhu.edu.cn）。非常感谢您对我们工作的支持！
会议联系人：
袁聿海  Yu-Hai Yuan    yh_yuan@gzhu.edu.cn     cellphone

Astronomy and Statistics International Symposium
（Oct. 9-12, 2018，Guangzhou, Guangdong Province, China）
The 1st Announcement

With growing number of astronomical facilities being put into use and massive astronomical data being produced, the post-processing and statistical analysis of astronomical data become a very important research topic.

The International Symposium on Astronomy and Statistics is scheduled to be held from October 9 to 12, 2018 at the Guangzhou Mingquanju Resort (Oriental Resort) in Guangzhou, which aims to improve statistical methods for astronomical data, and promote the exchange and strengthen the cooperation between Chinese and international communities.  

For registration please complete the registration form and send it to yh_yuan@gzhu.edu.cn before the deadline Sep. 20, 2018. The subject of the email is "International Symposium on Astronomy and Statistics". The symposium is free of registration fee. Accommodation and food are on attendees’ own expense. The details of the program, accommodation and transportation will be announced in the follow-up notice.

The autumn of South China is the best season in a year. We look forward to meeting you in Guangzhou.

Organizer：
School of Physics and Electronic Engineering, Guangzhou University

Scientific Organizing Committee (SOC, in alphabetical order)：
Alessandra Brazzale（Italy）, Alok Gupta (India), Anders Lindquist（Italy）, Denis Bastieri（Italy，Co-Chair）, Giorgio Picci（Italy）, Jessi Cisewski（USA）, Jian-Sheng Chen (China), Jun-Hui Fan（China, Chair）, Jong-Hak Woo（Koren）, Lucio Angelo Antonelli（Italy）, Omar Kurtanidze（Georgia）, You-Yuan Zhou (China)

Local Organizing Committee (LOC)：
Ze-Long Chen, Denis Bastieri，Li-Ming Dou, Jun-Hui Fan(Chair), Wen-Sheng Tang, Hong-Guang Wang， Wei-Xiu When, Yu-Hai Yuan, Jing-Yi Zhang
Venue: 
Guangzhou Mingquanju Resort (Oriental Resort), No.1068 Baiyun Road, Baiyun District, Guangzhou, China
Meeting time:  


Oct.9-12, 2018

Registration Time: Oct. 9, 2018;  Departure Time:  Oct. 12, 2018

Contact：
Wen-Sheng Tan: (Tel: 13342885393)

Li-Ming Dou: (Tel: 17098870571)

Yu-Hai Yuan:  (Tel: 13342884508),  yh_yuan@gzhu.edu.cn，
School of Physics and Electronic Engineering, 

Guangzhou University                                               
Aug. 20, 2018
Astronomy and Statistics International Symposium
（Oct. 9-12, 2018，Guangzhou, Guangdong Province, China）
Registration form
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